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Interpelacje i zapytania radnych 
 
Radna EWA GRABEK  

Panowie Burmistrzowie, Panie Przewodniczący, szanowni goście, Państwo radni, ja 

chciałabym zwrócić się do Pana Burmistrza z takim problemem, o czym już mówiłam Panu 

Zastępcy. Mieszkańcy zgłaszają się do mnie z problemem tego typu, że na ul. Kopernika 14, 

na prywatnej działce została postawiona budka, prawdopodobnie – z opinii mieszkańców 

wiem, że to jest jakiś salon gier otwarty tylko nocą. Dzieją się tam nocą różne jakieś 

niespokojne krzyki, hałasy, mieszkańcy są zainteresowani, co tam jest, czy Pan Burmistrz 

wie, jaka to jest działalność? I czy to jest działalność legalna? Bo najprawdopodobniej nie. 

Także proszę o uporządkowanie tej sprawy. Następną rzeczą, o którą zapytam Pana, Panie 

Burmistrzu, to jest sprawa, która wciąż wraca do mnie, jestem zaniepokojona, ponieważ Pan 

na piśmie mi odpowiadał, przedstawiając, że chodnik przy ul. Polesie będzie wykonany. Na 

dzień dzisiejszy nic w tej sprawie się nie dzieje. Chciałabym wiedzieć, kiedy będzie 

realizacja, kiedy będzie zaczęcie tej inwestycji? 


